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GEMEENTE WEMMEL 

gemeenteraad Donderdag 12 november 2015 

 

Besluitvorming 
 

Toepassing artikel 252 van het gemeentedecreet 

 

Aanwezig : Raf De Visscher, voorzitter gemeenteraad,  

Walter Vansteenkiste, burgemeester 

Christine Lemmens, Marcel Van Langenhove, Bernard Carpriau, Monique 

Van der Straeten, Vincent Jonckheere, schepenen  

Christian Andries, Jan Verhasselt, Didier Noltincx, Roger Mertens,  

Jacqueline Moreau, Roberto Galluccio, Alain Stubbe, Thierry Mombeek, 

Koen Weemaes, Wies Herpol, Steve Goeman, Monique Froment, Veerle 

Haemers, Michèle Laemont, Bert Vannieuwenhuyse (vanaf punt 2), 

raadsleden 

Katrien De Taeye, gemeentesecretaris. 

 

Verontschuldigd : Jeannine Sarels,  Robert De Lille, raadsleden 

 

 

De gemeenteraadszitting wordt door de voorzitter om 19u30 voor geopend verklaard. 

 

De voorzitter vraagt één minuut stilte ter nagedachtenis van Cynthia Kiss, overleden op 1 

november 2015. 

 

Er is een bijkomend punt :  

- IWVB : aanduiding vertegenwoordiger bijzondere algemene vergadering 10/12/2015 : wordt bij 

hoogdringendheid aan de dagorde geplaatst en als punt 17 behandeld. Dit wordt EENPARIG 

goedgekeurd. 

De volgorde van de voorgestelde dagorde wordt EENPARIG goedgekeurd. 

 

 

OPENBARE ZITTING 

 

1. Verslag gemeenteraad 08/10/2015 : wordt EENPARIG goedgekeurd 

2. RUP 'zonevreemde terreinen en gebouwen voor sport-, recreatie en jeugdactiviteiten' : de 

burgemeester geeft een toelichting. Bert Vannieuwenhuyse treedt in zitting. Dit punt wordt  

EENPARIG goedgekeurd 



3. RUP 'Woonlagen' : de burgemeester geeft een toelichting : wordt EENPARIG goedgekeurd 

4. Algemene Stedenbouwkundige Verordening : de burgemeester geeft een toelichting. Op de 

zitting wordt een amendement voorgesteld nl. - art. 10 §2  welstand - schrappen. Dit 

amendement wordt EENPARIG goedgekeurd.  

 Het punt wordt in zijn geheel EENPARIG goedgekeurd 

5. OCMW - Aanpassing 2 van het meerjarenplan  2014-2019 : schepen Jonckheere licht dit 

punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

6. Centrale kerkbestuur: budget 2016, budgetwijziging 2015 en aanpassing meerjarenplan 

2014-2019 - goedkeuring : schepen Jonckheere licht dit punt toe : wordt goedgekeurd met 

17 stemmen voor 3 tegen ( Didier Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio ) bij 2 

onthoudingen ( Bernard Carpriau, Alain Stubbe )  

7. Heraanleg Rassel : Goedkeuring ontwerpdossier voor de aanvraag van subsidies voor de 

aanleg van fietspaden binnen het functioneel fietsroutenetwerk : schepen Carpriau licht dit 

punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

8. BNIP (Bijzonder Nood- en Interventieplan) : Elektriciteitsschaarste - goedkeuring update 

nav wijzigingen in afschakelplan winter 2015-2016 : schepen Carpriau licht dit punt toe : 

wordt EENPARIG goedgekeurd 

9. Opzegging overeenkomst beheer Bessembos : schepen Jonckheere licht dit punt toe : wordt 

EENPARIG goedgekeurd 

10. Aanpassingen afvalreglement: goedkeuring : schepen Jonckheere licht dit punt toe. Op de 

zitting wordt een amendement voorgesteld nl. art. 11 §1 "het GFT wordt van april tot 

oktober wekelijks en van november tot maart tweewekelijks opgehaald. En dit vanaf 7 

november 2016. Dit amendement wordt goedgekeurd met 18 stemmen voor 4 tegen ( Didier 

Noltincx, Roger Mertens, Roberto Galluccio, Alain Stubbe ).  

 Het punt wordt in zijn geheel goedgekeurd met 18 stemmen voor 4 tegen ( Didier Noltincx, 

Roger Mertens, Roberto Galluccio, Alain Stubbe ).  

11. Haviland Intercommunale : aanduiding vertegenwoordiger buitengewone algemene 

vergadering 16/12/2015 : Robert De Lille wordt aangeduid als vertegenwoordiger met 22 

stemmen voor 

12. Havicrem : aanduiding vertegenwoordiger algemene vergadering 16/12/2015 : Roberto 

Galluccio wordt aangeduid als vertegenwoordiger met 22 stemmen voor 

13. Sibelgas: goedkeuring van agendapunten, voorgestelde fusie-operatie inclusief statuten 

"eandis assets" en vaststelling van het mandaat en aanduiden vertegenwoordigers : de 

burgemeester licht dit punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

14. Sibelgas : aanduiding vertegenwoordigers buitengewone algemene vergadering 29/12/2015 

- kapitaalsvermindering : de burgemeester licht dit punt toe : Walter Vansteenkiste, Bernard 

Carpriau en Raf De Visscher worden aangeduid als vertegenwoordigers met 22 stemmen 

voor 

15. IBE : aanduiding vertegenwoordigers buitengewone algemene vergadering 29/12/2015 : de 

burgemeester licht dit punt toe : Christian Andries, Walter Vansteenkiste, Bernard Carpriau 

en Raf De Visscher worden aangeduid als vertegenwoordigers met 22 stemmen voor 

16. IBG : aanduiding vertegenwoordigers buitengewone algemene vergadering 29/12/2015 : de 

burgemeester licht dit punt toe : Marcel Van Langenhove, Walter Vansteenkiste, Bernard 

Carpriau en Raf De Visscher worden aangeduid als vertegenwoordigers met 22 stemmen 

voor 



17. IWVB : aanduiding vertegenwoordiger bijzondere algemene vergadering 10/12/2015 : 

Koen Weemaes wordt aangeduid als vertegenwoordiger met 22 stemmen voor en Walter 

Vansteenkiste wordt aangeduid als plaatsvervanger. 

 

MONDELINGE VRAGEN DOOR GEMEENTERAADSLEDEN 

 

Christian Andries verlaat de zitting 

 

Didier Noltincx 

 

- Stelt dat de inwoners van Wemmel bezorgd zijn over de antennes op de Zijp. Hij vraagt 

inlichtingen over de stedenbouwkundige voorschriften hierover en wat het college gaat 

ondernemen in de toekomst om gsm-masten, antennes, … te vermijden. 

De burgemeester antwoordt dat de vergunning voor de antennes op de Zijp afgeleverd werd door 

het gewest en niet door de gemeente.  De gemeente heeft wel een positief advies gegeven 

omwille van het volgende: 

- we verhuren 3 pilonen op Wemmels grondgebied, hetgeen inkomsten genereert voor de 

gemeente 

- we hebben geen nieuwe verlichtingspalen moeten plaatsen, hetgeen een besparing is voor de 

gemeente 

- de antennes stonden vroeger dichter bij het woongebied, gezien ze nu verder staan is er een 

voordeel qua stralingswaarden. 

Er is een openbaar onderzoek gebeurd maar we moeten de bevolking correcter informeren qua 

gezondheid. 

- Vraagt naar het aantal recyclageparkbezoeken nu de ophaling van het snoeihout aan huis is 

afgeschaft. Schepen Jonckheere antwoordt dat deze ophaling niet is afgeschaft maar ipv gratis 

opgehaald te worden moet men nu ter plaatse betalen.  

Hij geeft een toelichting over de evaluatie van het recyclageparkgebruik van de eerste 4 maanden.  

Een volledige evaluatie zal echter gebeuren na 6 maanden. 

 

- Vraagt welke inspanningen de gemeente doet voor de opvang van vluchtelingen. De 

burgemeester antwoordt dat dit een taak is van het OCMW. Zij werken mee aan een resettlement 

programma. Hierbij worden vluchtelingen begeleid in hun zoektocht naar werk, 

woongelegenheid en integratie. 

Vanuit de gemeente worden er ook 2 conciërgewoningen ter beschikking gesteld. De bedoeling is 

dat hier gezinnen tijdelijk zullen verblijven. 

 

 

Roberto Galluccio 

 

- Stelt dat er in Wemmel veel voortuintjes omgevormd zijn tot parking. Hij vraagt of het mogelijk 

is om dit in de toekomst beter te controleren. 



De burgemeester antwoordt dat er in de algemene stedenbouwkundige verordening staat dat de 

voortuin voor de helft uit beplanting moet bestaan en dat een beperkte parkeermogelijkheid 

afhangt van de grootte van het perceel en het aantal woongelegenheden. 

 

- Stelt dat er een Albert Heijn supermarkt gaat openen op de Romeinse Steenweg. Volgens hem is 

dit niet besproken in de gemeenteraad. De burgemeester antwoordt dat dit geen punt is voor de 

gemeenteraad. Er heeft een openbaar onderzoek gelopen en hier waren geen opmerkingen. Het  

Nationaal Sociaal Economisch Comité voor de Distributie heeft ook een gunstig advies verleend.  

In het kader van clustervorming is dit zelfs een goede zaak qua concurrentie gezien de 

aanwezigheid van andere supermarkten in de buurt (Colruyt, …) 

 

De burgemeester meldt ook dat de firma Colruyt aanwezig was op de jobbeurs in Wemmel. 

Hierbij hadden Wemmelse werkzoekenden de mogelijkheid om contacten te leggen met 

potentiële werkgevers. 

 

Jan Verhasselt 

 

- Stelt vast dat er geen vordering komt in de zaak "speelstraten". De burgemeester antwoordt dat 

dit zo vlug mogelijk zal behandeld worden door de dienst vrije tijd en welzijn. 

 

Vincent Jonckheere verlaat de zitting. 

 

 

Koen Weemaes 

 

- Vraagt eveneens wat er gaat gebeuren met de opvang van vluchtelingen indien er op nationaal 

vlak nog verplichtingen komen. 

De burgemeester stelt voor om nog een derde woning ter beschikking te stellen, de woning die 

thans gebruikt wordt als noodwoning. Hij vindt ook dat we de buurgemeenten moeten aansporen 

om ook vluchtelingen op te vangen. 

 

Deze lijst ligt ter inzage op het gemeentehuis – Dr. H. Folletlaan 28 te 1780 Wemmel, alle 

werkdagen tussen 8u30 en 11u30 en dit tot 11 december 2015. 

 

 

Wemmel, 24 november 2015 

 

In opdracht : 

De gemeentesecretaris de voorzitter 

(g) K. DE TAEYE (g) R. DE VISSCHER 

 


